
Från: Ulricehamns kommun  
Skickat: den 22 mars 2024 11:17 
Till: Ulricehamns Kommun 
Ämne: Inkommen allmänhetens frågestund 
 

Detta är en fråga till allmänhetens frågestund i kommunfullmäktige. Den har kommit in via formuläret på 
ulricehamn.se 

Skriv din fråga här: Under det senaste året har parkeringar och då framför allt 
ersättningsparkeringar för dem som försvinner vid byggandet av Kulturhuset, 
varit ett väldigt hett ämne i Ulricehamn. Många näringsidkare med butiker i 
centrum oroar sig för att lösningen på frågan kommer att innebära minskat 
antal kunder och färre turister. 
Jag vill därför ställa följande tvådelade fråga. 
a) Är det korrekt att Ulricehamnsalliansen lovar att det kommer att finnas lika 
många eller fler parkeringar i centrumnära lägen som det idag finns på 
Marknadsplatsen, redan innan det första spadtaget eller den första 
arbetsboden används/ställs upp på Marknadsplatsen.  

b) Är det ett löfte från KSO och Ulricehamnsalliansen att 
ersättningsparkeringarna i Ulricehamn även fortsättningsvis kommer att vara 
avgiftsfria, eller åtminstone vara gratis under de första 3 timmarna, vilket 
behövs för att utföra fler än ett ärende för dem som vill handla i centrum. 

Till vem ställs frågan? : Kommunstyrelsens ordförande Wiktor Öberg (M) 
Förnamn: Staffan 
Efternamn: Engblom 
Adress: *********** 
Postnummer: ****** 
Ort: ***** 
Telefon: ************ 
E-post: ************************************ 
Jag godkänner att 
Ulricehamns kommun 
får spara mina 
kontaktuppgifter.: 

Markerad 

 



Från: Ulricehamns kommun   
Skickat: den 22 mars 2024 15:31 
Till: Ulricehamns Kommun <kommun@ulricehamn.se> 
Ämne: Inkommen allmänhetens frågestund 
 

Detta är en fråga till allmänhetens frågestund i kommunfullmäktige. Den har kommit in via formuläret på 
ulricehamn.se 

Skriv din fråga här: Varför är man inte villig att så skyndsamt som möjligt satsa på rejält badhus i 
kommunal regi som ett fantastiskt komplement till lassalyckan och allt annat 
fint kommunen har att erbjuda? Som förälder till simmande barn i ÅSS ser 
man varje vecka det enorma behovet av en ny simhall, både för slitaget på 
själva byggnaden och att det är otroligt trångt i både bassänger och 
omklädningsrum. 

Till vem ställs frågan? : Vet ej 

Förnamn: Elin 

Efternamn: Thelander  

Adress: ********** 

Postnummer: ***** 

Ort: *********** 

Telefon: ********** 

E-post: ************************** 

Jag godkänner att 
Ulricehamns kommun får 
spara mina 
kontaktuppgifter.: 

Markerad 
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